
Bestyrelsesmøde afd. 079-0, Lejerbo torsdag d. 2024. 04. 25. 

                                    kl. 14.00 

Til stede: 

Bestyrelsesmedlem Poul Lynge, tlf. 20105629, mail: larsenpoullynge@hotmail.com 

Bestyrelsesmedlem Pauline Fløjl, tlf. 30626665, mail: pauline.floejl@gmail.com 

Formand Bente Hemcker tlf: 23293440, mailadresse: bhemcker@gmail.com     

Varmemester Mikkel Christiansen  

Tilladelse til oplysninger om telefonnummer og mailadresse er givet fra 

nye bestyrelsesmedlemmer. 

 

1. Resultat af konstituering. 
Formand Bente Hemcker 

Sekretær Pauline Fløjl 

Byggeudvalg Poul Lynge 

 

2. Nyt om Helhedsplanen. 
• Der har været en del udskiftninger i blandt medlemmerne i 

byggeudvalget, men vi arbejder ufortrødent videre. 

• De ønsker til ændringer af køkkener, der blev godkendt på sidste møde, 

er nu rettet til i materialet. 

• Der er udarbejdet ny planche vedr. udearealerne, Mikkel kontakter Rolf 

fra Arkitema. 

• Der er opnået enighed omk. ventilationsanlægget. 

• Byggetilladelsen er tæt på, så udbudsrunden kan påbegyndes omk. 

d.1./7. 24 

• Genhusningsplanen, med at opgang 9 laves først, så den kan bruges til 

genhusning er godkendt. Mere herom senere.   

• Næste byggemøde er aftalt til d. 19./9. 24. 

•  

 



3. Aktivisterne eksisterer ikke mere. Hvad gør vi nu? 

Bestyrelsen påtænker et grillarrangement lørdag 

d. 24. august fra kl. 17-22. 

I den forbindelse efterlyses beboere, der vil være 

med til at arrangere og lave indbydelser. Vi råder 

over stor grill og kul allerede. 

Vil du give en hånd så ring til en fra bestyrelsen 

inden d. 1. juli, men sæt allerede nu kryds i 

kalenderen. 

Poul og Pauline er tovholdere. 
4. Nyt fra Mikkel. 

Mikkel og Martin er midlertidigt udlånt til Lundemarken mindst 

to gange ugentligt. 

Vi siger velkommen til Kenneth Hansen som ny gårdmand fra 

begyndelsen af marts. 

Midtbyen får en afdeling mere, som er et plejehjem med 80 

lejemål, som ligger, hvor den gamle svømmehal lå. Det bliver 

også Mikkels afdeling. 

5. Evt.  

Vi retter endnu engang henvendelse til Holbæk kommune vedr. 

plager fra både råger og måger, da mange beboere føler sig 

meget generet af dem. 

Vi skal tale med Mikkel om lys på trapper om natten og om 

rengøring. 

Poul undersøger vedligeholdelse af redskaber i kondirummet. 

Næste møde torsdag d. 3. oktober 2024 kl. 14. 

Referat oplæst og godkendt. 

Referant Pauline Fløjl 



 

 
 

   


